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‐ Bedre belysning i Rostengrenda og lekeplasser 

Rostengrenda har stort lager av pærer som skal brukes opp, Vintervoll har vært på befaring 

og forteller at det finns sterkere lyspærer som kan brukes uten at man må bytte armaturer. 

Styret jobber videre med løsninger. 

 

‐ Mangfoldet av alle gjærer i Rostengrenda, og plassering av disse 

Når gjærer monteres helt inntil asfalt medfører dette problemer ved snøbrøyting. TBT ønsker 

en diskusjon på hva som kan gjøres her. Ny traktor med plog vil medføre utfordringer for 

vinteren 2017/2018. 

Beboere med gjerde kan tilskrives om at gjerde må flyttes innen f.eks .okt 

Styret jobber videre med løsningen, og søker etter forbedringer i løsningen. 

 

‐ Parkering i borettslaget, privatrettslig avtale 

Det rapporteres om problemer med å melde inn biler i parkeringssystemet. Det er styret som 

skal legge inn nye biler for beboerne. 

‐Etter innførsel av privatsrettslig ordning er det blitt bedre mtå ledige plasser, men fortsatt 

ikke godt nok. 

‐ Hvem som helst kan logge på portalen og slette registrerte biler, dette tas videre med 

Trondheim Parkering. 

‐ Se på andre borettslag, hvordan har de løst det med gjesteparkering 

 

‐ Spørsmål fra beboer «er ikke gjerde noe som styret skal søkes på?» Gjerde ansees som 

midlertidlig byggverk, og kan oppføres  uten styrets tillatelse. 

 

‐ Veien mellom lyskryss og søndre rundkjøring skal utbedres innen utgangen av August 2017 

 

‐ Beboer klager på at det brøytes for sent på dagen når det er snøfall. Årsaken er at det er 9 

borettslag som skal brøytes, og at det rulleres på hvilket borettslag som det startes med. Ny 

traktor i TBT vil forhåpentligvis bedre dette. 

 

‐ Uteboder som synker i grunnen, hva skjer?  TBT er underrettet og vi venter på at de skal 

gjøre dette. Når bodene synker får man ikke åpnet dørene. 

 

‐ Kjøring i borettslaget, bom ved innkjøring ønskes vurdert 

Tidligere erfaringer er at bommene ramponeres 

Bom kan åpnes med garasjeåpner, men hva med lege, ambulanse, politi osv osv? 

Hastigheten ved kjøring er for høy, beboer melder om at et barn nesten ble påkjørt i dag. Kun 

flaks gjorde at det gikk bra.  Det oppfordres at ALLE må tørre å gi beskjed til de som kjører 

uvettig. Styret tar problemet opp og ser på virkemidler. 


